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Ми плануємо запустити нормальний інтернет на антарктичній станції 

«Академік Вернадський» вже цього року – очільник НАНЦ Євген Дикий 

Повноцінний інтернет-зв’язок на українській антарктичній станції 

«Академік Вернадський» може з’явитися вже цього року. Про це розповів в. о. 

директора Національного антарктичного наукового центру МОН Є. Дикий       

(Національний антарктичний науковий центр).  

<…> Наявність інтернет-зв’язку на станції є дуже важливою для роботи 

полярників. Адже, наприклад, щодня в Антарктиці наші вчені збирають та 

обробляють первинні дані, які потім використовуються для аналізу глобальних 

процесів – змін клімату, динаміки танення льодовиків тощо. Для цього 

інформація передається до великих міжнародних центрів даних. Інтернет дасть 

можливість українським зимівникам робити це в режимі онлайн та отримувати 

зворотний зв’язок, що відкриватиме нові можливості для їхніх власних 

наукових досліджень. 
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